
STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 

 
Zápisnica č. 12/2010 – 2014  

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 5.3.2013 o 14:00 h 
 

 
Prítomní: 

 

Ing. M. Bachratý, PhD, doc.Ing.C. Belavý,PhD., Ing .J. Beniak,PhD., prof.Ing. P.Élesztös,PhD., 

doc.Ing. R. Fekete, PhD., prof.Ing. Z. Iţdinská,PhD.,doc.Ing. M.Masaryk, PhD.,  doc.Ing.R.Olšiak, 

PhD., doc.Ing. F. Ridzoň,PhD., prof.Ing. B. Rohaľ-Iľkiv,PhD., doc.Ing.P. Sejč,PhD., Ing. C. 

Schmidtová,  Mgr. K. Vassalová, RNDr. Viera Záhonová, PhD., 

Bc. T.Kováč, M.Kirka, J.Krčová, A.Jedináková, M.Nemec, L.Mihályová,  

 
Neprítomní: Ing.P. Petrák,PhD. Doc.Ing.S.Ţiaran, PhD.,Bc.M.Repko I.Matúš 

 

Program  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Návrh na odvolanie členov vedeckej rady  

3. Návrh na vymenovanie nových členov vedeckej rady  

4. Výročná správa za oblasť vzdelávania 

5. Počty uchádzačov a prijímaných študentov na inţinierske štúdium SjFna akadem. rok 2013-

2014 

6. Rôzne 

 

 

K bodu 1:  

 

Zasadnutie otvorila predsedníčka AS SjF STU prof.Ing. Z.Iţdinská, PhD. a predstavila program 

schôdze, ktorý prítomní členovia AS schválili. 

 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    18  

Za:                            18 

Proti:                          0 

Zdrţali sa:                  0   

 

 

 

K bodu 2: 

 

Predseda Vedeckej rady Strojníckej fakulty STU prof.Ing. Ľ. Šooš, PhD. predloţil AS SjF návrh na 

odvolanie 4 členov VR fakulty. Návrh v zastúpení predniesol a zdôvodnil prof. Gondár. Členovia 

senátu o návrhu hlasovali tajne, odovzdaných bolo 18 hlasovacích lístkov.  Všetky odvolania boli 

schválené nasledovne: 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    18  

 



Doc.Ing. Branislav Hučko,PhD.                     Za:  17          Proti:  0               Zdrţal sa:  1                   

Prof. Ing. Štefan Medvecký, PhD.                  Za:  18          Proti:  0               Zdrţal sa:  0 

Prof. Ing. Rudolf Durný, DrSc.                       Za:  18          Proti:  0               Zdrţal sa:  0 

Ing. Ľubomír Plško                                          Za:  18          Proti   0               Zdrţal sa:  0 

 

 

K bodu 3: 

 

Prof. Gondár z poverenia predsedu Vedeckej rady SjF STU  prof. Šooša predniesol a zdôvodnil 

návrh predsedu VR na vymenovanie nových členov Vedeckej rady fakulty. Členovia  

Akademického senátu o návrhu hlasovali tajne, odovzdaných bolo 18 hlasovacích lístkov.  Všetky 

vymenovania boli schválené nasledovne: 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    18  

 

Doc.Ing. Marian Králik, PhD.                         Za :   18         Proti:   0              Zdrţal sa:   0 

Prof. Dr.Ing. Milan Sága                                 Za :   18         Proti:   0              Zdrţal sa:   0 

Dr.h.c. Prof.Ing.Jozef Mihok, PhD.                 Za :   18         Proti:   0              Zdrţal sa:   0 

Doc.Ing.Štefan Rosina, PhD.                           Za :   18         Proti:   0              Zdrţal sa:   0 

 

 

K bodu 4: 

 

Výročnú správu za oblasť vzdelávania vypracoval prodekan doc. F.Urban,  predniesol ju prodekan 

prof. Gondár. Oproti minulému roku sa štruktúra správy mierne zmenila na podnet R STU. 

V diskusii k správe vystúpil doc. Sejč, jeho príspevok sa týkal určenia minimálneho počtu 

študentov pre otvorenie ŠP alebo jednotlivých predmetov. Dekan fakulty v odpovedi na túto otázku 

uviedol, ţe ide o pozostatok z minulosti a to, čo sa uţ začalo, sa musí dokončiť aj pre jedného 

študenta, ale v budúcnosti takúto situáciu nesmieme dopustiť. 

 

AS SjF STU schválil Správu za oblasť vzdelávania za rok 2012.   

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    19  

Za:                            19 

Proti:                          0 

Zdrţali sa:                  0 

 

 

K bodu 5: 

 

Dekan fakulty prof. Šooš predloţil  a zdôvodnil počty uchádzačov a prijímaných študentov na 

inţinierske štúdium SjFna akademický rok 2013-2014. Akademický senát tento návrh schválil. 

 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    19  

Za:                            18 

Proti:                          0 

Zdrţal sa:                   1 



K bodu 6: 

 

- Doc. Fekete informoval senátorov o stave práce  na návrhu novej metodiky 

rozdeľovania finančných prostriedkov, návrh je prakticky ukončený a bude poslaný 

všetkým členom senátu 

- Dekan fakulty víta  podnet na zmenu, metodike a diskusii o nej bude potrebné 

venovať celé jedno zasadnutie senátu, pretoţe zmeny nastali aj na MŠ SR aj na R 

STU. Doc.Fekete navrhol ešte jedno stretnutie pracovnej skupiny, tentokrát aj 

s vedením fakulty, ešte pred zasadnutím senátu 26.3.2013. Doc.Ridzoň, predseda 

ekonomickej komisie senátu pripomenul, ţe ak sa má prijať nová metodika , bude to 

moţné aţ pre rok 2014, inak by sme sa dostali v tomto roku do zloţitej situácie. 

- Dekan fakulty informoval prítomných senátorov o rozdeľovaní finančných 

prostriedkov na jednotlivé fakulty zo strany R STU, o príprave novej komplexnej 

akreditácie, o publikačných kritériách. Za koordinátora akreditácie na našej fakulte 

na úrovni prodekana menoval doc.Ing. I.Ščepku, PhD. 

 

 

Zapísala: K.Vassalová 

 

Overil: Ing.J.Beniak                                                 

 

V Bratislave, 8.3.2013                                           Prof.Ing. Zita Iţdinská, PhD. 

                                                                                 predsedníčka AS SjF STU                                           

 

 

 


